
Sekcja FOTO

  

Tylko troszkę o sekcji FOTO przy UTW

  

Na pierwszym inauguracyjnym spotkaniu deklarowały chęć uczestniczenia w spotkaniach
dwadzieścia trzy osoby. Postanowiliśmy podzielić się na dwie grupy i spotykać się co dwa
tygodnie z każdą grupą. Okazało się, że dla wielu chyba było to zbyt trudne. Najbardziej
wytrwałych zostało sześć osób. Nie wszystkim chciało się chyba słuchać o zależnością
pomiędzy czasem, przysłoną i czułością filmu.

  

Omawialiśmy zdjęcia które zostały przyniesione. Wytykaliśmy sobie błędy. Ale osoby, które
wytrwały już potrafią chyba robić dobre zdjęcia i są pasjonatami fotografii. Może to i lepiej
mieliśmy łatwiejszy kontakt ze sobą. Plany były wielkie. Mieliśmy tylko jedno wspólne wyjście w
plener. Spacer nad Jezioro miejskie. Ale ze względu na zimno nie przyszli i tak wszyscy.
Członkowie sekcji FOTO uczestniczyli też w imprezach organizowanych przez UTW
dokumentując to zdjęciami, które są prezentowane w galeriach Zdjęcia były udane. Było tez
jedno zadanie domowe. Ocen nie było. Ale szklankę napełnioną wodą (co jest raczej trudne do
sfotografowania) każdy zrobił. Nie będziemy się chwalili kto zrobił najlepsze zdjęcie. Kilka
zobaczycie w galerii. Prosimy o ocenę. Nie surową. Dopiero zaczynamy. Może za rok o ile
sekcja będzie kontynuowała działalność ktoś zostanie laureatem jakiegoś konkursu czy
wystawy

  

POZDRAWIAM 

  

Janusz Skwierzyński - starosta sekcji
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